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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Образование, култура и социални дейности (ОКСД)  

 

Днес, 20.09.2024 г. (петък), от 13.00 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

заседание на ПК по ОКСД, в състав: 

 

 ПК по ОКСД присъства Отсъства забележка 

1. Александър Горчев – председател     

2. Хава Хамидова – зам.-председател     

3. Ангел Ангелов- член     

4. Минчо Минчев - член     

5. Мариана Вълкова - член     

 

В заседанието участваха: инж. Янко Йорданов – кмет на общината, Н. Асенова – зам.-кмет на 

Общината, Др. Андреева – директор ОА и Ан. Асенова – председател на ОбС. 

Заседанието се откри и ръководи от Александър Горчев – председател на ПК по ОКСД. 

Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения. 

Председателят, д-р Горчев предложи докладните записки от кметовете на кметства да не се 

разглеждат, поради отсъствие на вносителите, т.10 да се разгледа като т.2 , след нея като т. 3 и 

т. 4 да се разгледат докладни записки под номер 8 и 9. 

Г-жа Хамидова и г-жа Вълкова подкрепиха направеното предложение. 

 Председателят предложи прекратяване на разискванията по дневния ред. 

 С 5 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят предложи на гласуване направеното предложение. 

 С 5 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред с направените промени. 

 С 4 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“ предложението се прие. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно извънредно общо 

събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ АД,  гр. Шумен, на 27.09.2024 г. и резервна дата 

на 14.10.2024 г. 

2- 10. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно отчет изпълнение на 

бюджета и сметките за средства от ЕС на община Велики Преслав към 31.12.2023 г. и отчет за 

състоянието на общинския дълг и дълга на лицата по чл. 8а от ЗОД за 2023 г. 

3- 8. Докладна записка от Н. Асенова – зам.-кмет на Общината, относно формиране и 

функциониране на самостоятелна паралелка за учебната 2024/2025 г. в ПГ по СС гр. Велики 

Преслав с не по-малко от 10 ученици в клас в общински неспециализирани училища. 

4- 9. Докладна записка от Н. Асенова – зам. кмет на Общината, относно формиране на само 

една група за учебната 2024/2025 г. в Детска градина „Славейче“ с. Драгоево с минимум 6 деца. 

 

По т. 1: извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ АД,  гр. Шумен, на 

27.09.2024 г. и резервна дата на 14.10.2024 г. 

Г-жа Ан. Асенова подробно представи докладната записка и даде допълнителни разяснения по 

т. 3 и т. 4 от проекта за решение във връзка с чл. 56, ал. 2 и ал. 13  от ППЗПП, касаещ начина на 

определяне възнаграждението на членовете на съвета на директорите. Допълнителни 

разяснения бяха дадени и по т. 5, и т. 6. 

Проведоха се дебати, поставиха се въпроси и се изказаха мнения от страна на г-н Минчев и д-р 

Горчев. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 Д-р Горчев подложи на гласуване проекта за решение точка по точка.  

 По т. 1, комисията упълномощи с 4 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“ представителят 
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на общината да гласува със „ЗА“. 

 По т. 2 и т. 3, комисията упълномощи с 5 гл. „за“ представителят на общината да 

гласува със „ЗА“. 

 По т. 4, комисията упълномощи с 4 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“  представителят 

на общината да гласува със „ЗА“. 

 По т. 5, комисията упълномощи с 5 гл. „за“ представителят на общината да гласува 

със „ЗА“. 

 По т. 6, комисията упълномощи с 4 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“ представителят 

на общината да гласува с „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“. 

 По т. 7 и т. 8 комисията упълномощи с 5 гл. „за“ представителят на общината да 

гласува със „ЗА“. 

 Т. 2 се прие с 5 гл. „за“. 

 
По т. 2: отчет изпълнение на бюджета и сметките за средства от ЕС на община Велики Преслав 

към 31.12.2023 г. и отчет за състоянието на общинския дълг и дълга на лицата по чл. 8а от ЗОД 

за 2023 г. 

Отношение по докладната взеха д-р Горчев и г-н Ангелов, които поставиха въпроси, касаещи 

просрочените вземания от концесии и наеми и просрочените задължения към 31.12.2023 г.  

На поставените въпроси директор „ОА“ подробно отговори, като посочи и имената на фирмите 

длъжници. 

Вносителят, инж. Йорданов допълни, че за всички просрочени вземания са заведени 

изпълнителни дела. 

По отношение на несъбираемите задължения, които са в размер на 77 хил. лв. д-р Горчев 

отправи препоръка към администрацията - фирмите, които имат задължения към Общината, да 

се проверят дали не са в ликвидация и ако имат назначен прокурист, чрез него Общината да си 

търси средствата. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ решението бе прието. 

 

По т.3 формиране и функциониране на самостоятелна паралелка за учебната 2024/2025 г. в 

ПГпоСС гр. Велики Преслав с не по-малко от 10 ученици в клас в общински неспециализирани 

училища. 

Г-жа Н. Асенова подробно представи докладната записка. 

Отношение по докладната взеха г-н Минчев и д-р Горчев. 

Д-р Горчев постави въпрос, касаещ т. 2 от проекта за решение – защо на училището не се 

отпускат средства за дофинансиране, така както на останалите общински училища.  

На въпроса, инж. Йорданов отговори, че мотивите за това предложение са обсъдени с 

ръководството на училището. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ решението бе прието. 

 

По т.4: формиране на само една група за учебната 2024/2025 г. в Детска градина „Славейче“ с. 

Драгоево с минимум 6 деца. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за” решението бе прието. 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 14,25 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 Ал. Горчев,  п 

 Председател на ПК по ОКСД    Изготвил: Т. Янкова – гл. спец АО в Звено ОбС 

 


